
Referat FAU-møte 17.01.2023 

• Tid: tirsdag 17. januar, 1800-1930 

• Tilstedeværende: Guro Harboe-Ree, Ajsela Imamovic, Faiz Begum, Ellen Ribeiro, Mohammed 
Amarzguioui, Torunn Hestnes, Tayaba Rafiq, Tor Austigard, David Salas, Dalia Sanches 

• Rektors hjørne: 

o Rektor orienterte om strategisk plan for Lindeberg. Planen har fått et nytt format. 
Planen har følgende hovedmål:  

▪ Mål 1: Alle elever skal ha grunnleggende ferdigheter tidlig i skoleløpet, og 
ferdighetene skal videreutvikles gjennom hele det 13-årige løpet. 

➢ Nasjonale prøver viste at 5. trinn er på godt nivå (nasjonalt snitt), mens 
ungdomstrinnene ligger bak. Det må derfor legges inn større innsats 
her. Planlegger tiltak rundt kompetanseutvikling. 

▪ Mål 2: Elevenes kompetanse i og på tvers av fag skal utvikles gjennom 
medvirkning, dybdelæring, etisk og kritisk tenkning 

➢ Tiltak: bedre variasjon i undervisningen; kontekstnær undervisning 
som tar hensyn til elevenes interesser. 

▪ Mål 3: Elever og lærlinger skal ha et trygt og inkluderende oppvekst- og 
løringsmiljø som fremmer helse, trivsel og læring, og som er fritt for 
mobbing, vold og overgrep. 

➢ Tiltak: møte alle elever med respekt og anerkjennelse. Tydelig 
konsekvenstrapp og elevforventninger.  

▪ Mål 4: Aktivitetsskolen skal bidra til å styrke elevenes motivasjon, 
mestringsfølelse, norskspråklige ferdigheter og læring gjennom økt 
deltagelse og kvalitet  

➢ Tiltak: opprettholde og videreutvikle gode læringsstøttende aktiviteter 
i samarbeid med skolen; gode samarbeidsrutiner mellom skole og AKS 

▪ Mål 5: Osloskolen skal ha en ytrings- og åpenhetskultur som sikrer lokal 
forankring og medvirkning fra elever, ansatte, tillitsvalgte og foresatte 

➢ Tiltak: strukturert bruk av fellestid; fellesskapende arenaer/samlinger  

▪ Mål 6: Osloskolen skal ha digitale løsninger som er enkle, tilgjengelige og 
læringsfremmende.  

➢ Tiltak: utarbeide en kompetansetrapp for ferdigheter på ulike trinn; 
utarbeide kanalstrategi for digital kommunikasjon og læremidler. 

o Hvordan kommer man i gang med arbeidet til neste år? FAU ble sent involvert i år. 
Bør starte prosessen med å utvikle neste års plan fra høstferien. 

o Foreldreundersøkelser gjennomføres hhv før jul (AKS) og våren (skolen). 
Foreldreundersøkelsen for skolen har tidligere hatt lav svarprosent. Oppfordre 
lærerne til å ta det opp under foreldremøtene (hvis det blir undersøkelse i år). 

o Budsjettet er vedtatt, og fremstår som romslig. Skolen har fått litt mere midler i år i 
forhold til i fjor, og forventer som tidligere år oppjusteringer som følge av endrede 
behov i løpet av året.  



• FAU diskuterte oppfølging av rektors orientering om strategisk plan. FAU bør sette seg godt 
inn i planen når den er publisert, og gjøre seg opp noen tanker om hva vi ønsker å prioritere 
til neste års plan, slik at vi kan starte arbeidet før sommeren. 

• FAU diskuterte prosess for sluttføring og publisering av referat. Utkast til referat skal være 
klart innen utgangen av første uke etter FAU-møte. Utkast legges ut på Spond, med 5 dagers 
frist til å gi kommentarer før referatet sluttføres.  

• Natteravnlister for utfylling på foreldremøtene for 1.-4. trinn er delt ut til representanter for 
trinnene. 9. trinn gikk 13/1, med godt oppmøte. 8. og 7. trinn går hhv 27/1 og 17/2. 

• 17.mai-komiteen har ikke kommet i gang enda. FAU-leder følger opp FAUs komiteansvarlig. 
Det er kommet et forslag om å arrangere felles 17.maifest med Jeriko. Prøver å organisere et 
møte for å diskutere dette. Kan vi arrangere et lokalt tog i Lindeberg? Hvordan kombinerer vi 
det i så fall med toget i byen? Alternere mellom lokalt tog og sentrumstoget ulike år? 

• FAU diskuterte status for skoleballet for 10. trinn, som normalt arrangeres siste torsdag før 
vinterferien. Ingen har hørt noe konkret enda. Leder sjekker med rektor om status. 

• Foreldremøte for å diskutere rammene/strategien for innføring av Ipad på barnetrinnene ble 
etterspurt. Det er bare gjennomført/planlagt informasjonsmøter om bruken før utdeling av 
læringsbrett. 3. trinn hadde et slikt infomøte før jul, mens 4. trinn skal ha i uke 3. 

• Hvordan sørger vi for god kommunikasjon mellom foreldre? Må prioritere at det settes av tid 
til å legge ut kontaktinformasjon i skolemeldingsappen. Hvordan stimulerer vi til felleskap i 
klassen? Bør FAU ta initiativ til å definere agendaen på foreldremøter? 

• Neste FAU-møte: 14. februar 

 


